
Zápisnica 

Zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s Materskou školou, Ulica P. Dobšinského 

746/5, Prievidza,  

Termín: 1.10.2018; 17:15 

 

Počet prítomných:                9 

Počet neprítomných:            2  – Ing. Milan Simušiak 

                                                    Bc. Viera Ďurčeková  

  

Program: 1. Otvorenie, privítanie prítomných 

  2. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za šk. rok 2017/2018 

  3.Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení  

                          výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2018/2019 

  4. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom   

                            žiakov v školskom roku 2018/2019 

  5. Prerokovanie a schválenie školského vzdelávacieho programu na rok  

                           2018/2019 

                       6. Aktuálne problémy školy 

                       7. Diskusia 

                        

  

K bodu č.1 

 Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka Mgr. Viera Oprendeková. Prítomných 

členov privítala a oboznámila ich s nasledujúcim programom zasadnutia. 

 

K bodu č.2 



 Predsedníčka Rady školy vyzvala p. riaditeľku PaedDr. Janu Polakovičovú, aby 

predniesla Správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za šk. rok 2017/2018. Pani riaditeľka 

podrobne oboznámila členov so Správou a všetci prítomní sa mali možnosť vyjadriť.  

 

K bodu č.3  

 Pani riaditeľka oboznámila prítomných s pedagogicko-organizačným a materiálnym 

zabezpečením výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2018/2019. Škola je po materiálnej 

stránke dobre vybavená. Minulý rok sa robilo vyregulovanie kúrenia, boli vymenené staré 

svetla v bežných triedach za nové led, na ktoré prispelo mesto 14 500 eur a celková suma bola 

22 500 eur, opravovali sa steny vo veľkej telocvični a v priestoroch materskej školy bola 

nanovo postavená stena, ktorá z časti oddeľuje priestor základnej školy s materskou školou. 

Po schválení dostane škola do budúceho rozpočtu 10 000 eur na školský nábytok, 15 000 eur 

na odsávače do školskej kuchyne, 3 500 eur na úpravu stien a výmenu svetiel v materskej 

škole.  

 

K bodu č.4 

 V nasledujúcom bode programu informovala pani riaditeľka PaedDr. Jana 

Polakovičová členov RŠ s s personálnym obsadením školy a stavom žiakov v školskom roku 

2018/2019.  

 Počet pedagogických zamestnancov v základnej škole je 33, nepedagogických 15 a  

v materskej škole je pedagogických zamestnancov 6 a nepedagogických 2. Minulý rok 

navštevovalo základnú školu 364 žiakov a tento rok počet žiakov klesol na 360. Všetci žiaci 

9. ročníkov sa úspešne dostali na stredné školy. Integrovaných žiakov na škole je 22, ku 

ktorým momentálne nie sú pridelení asistenti.  

 

 

K bodu č.5 

 

 Pani riaditeľka priblížila členom školský vzdelávací program, ktorý je rozdelený na 

dve časti – pôvodný a  inovovaný. Podľa pôvodného vzdelávacieho programu dobiehajú už 

len žiaci 9. ročníkov.  Rozdiel v týchto programoch je v disponibilných hodinách, ktoré 

poskytuje ministerstvo, v rámci ktorých si môže škola vytvoriť nové predmety. Naša škola 

vytvorila predmety: živé čítanie, hravá technika, práca s textom, pátranie po anglicky, 

regionálna výchova.  

 Členovia RŠ sa jednohlasne zhodli na schválení  školského vzdelávacieho programu 

na rok 2018/2019. 

 

K bodu č.6, 7 



 Prítomní diskutovali o predložených dokumentoch školy. Mgr. Krško sa zaujímal 

o kvalifikovanosť pedagógov vo vzťahu k počtu žiakov.  

Ing. Babiaková a p. Matiašková sa zúčastnili otvoreného dňa Technika hrou 27. 9. 

v našej škole, vyjadrovali sa pochvalne o aktivitách a atmosfére podujatia. 

Pani Grolmusová sa zaujímala o stav multifunkčného ihriska v areáli školy. Pani 

riaditeľka PaedDr. Jana Polakovičová informovala o riešení problému súdnou cestou. Bude 

uskutočnené nové výberové konanie na firmu, ktorá opraví dané nedostatky a následne bude 

mesto súdnou cestou vymáhať peniaze od firmy, ktorá nedostatky spôsobila. 

  Pani riaditeľka upozornila aj na dlhodobejší problém s nízkym počtom žiakov.  

 V diskusii sa mohli zástupcovia rodičov vyjadriť k chýbajúcim pomôckam pre žiakov  

a povedať s čím sú nespokojní.  

 

  

              Uznesenie 

 

RŠ berie na vedomie: Správu o činnosti ZŠ s MŠ v šk. roku 2017/2018 

                Informáciu o zabezpečení v šk. roku 2018/2019  

                  

RŠ schvaľuje: Školský vzdelávací programu na šk. rok 2018/2019 

                            

 

Záver  

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  

  

 

 

 

 

 

V Prievidzi dňa 4.10.2018     Zapísala: Mgr. Zuzana Dubnická 

 

 

 


